
Skolebestyrelse referat 
 

Tid og sted:.24.10. 2024 18.00-21.00 på lærerværelset 

Ord- og tidsstyrer:  Dorthe 

Referent:  Lea 

Afbud: Martin 

Værdier: Livsduelighed - Fællesskab - Faglighed  

 

 

Tid  Dagsordenspunkt;  Forudsætninger/ forberedelse /formål Uddybe punkt 

30 

min.  

Spørgetid 
 

- Brev fra forældre om smartwatches og tonen i SFO’en.  

DT skriver ud til forældrene i SFO’en om tiltag og om hvordan man 

kommunikerer med SFO’en.  

Der er ved at ske en positiv udvikling i SFO – dette opleves af forældre i SFO’en.  

SFOs personalet har arbejdet med at være nærværende i mødet med forældre 

og børn – det begynder at kunne mærkes.  

5 min Godkendelse af referat Hvis ingen kommentarer ved udsendelse, 

er dette godkendt og placeret på skolens 

hjemmeside. 

 

- Godkendt  

 

 15 

min 

Meddelelser fra elever  Punkter fra elevrådsmøde  - Elevrådet:  

Multibanen - en brikløsning?  

Der bliver spyttet og kastet ting ud af vinduerne fra 2. sal  



Net på målene? 

Flere sidde og arbejder på skolen  

Ønske om trampoliner  

Ønske fra elevrådet om at der arbejdes mere på fællesskabet på skolen: 

Der er et ønske om samlinger i udskolinger  

Venskabsklasser – kan vi få det op at køre igen? 

Kantinen bruges mere end centeret – eleverne ønsker at der skabes mere 

fællesskab.  

Eleverne ønsker mere fællesskab på tværs af årgangene  

 

30 

min 

Meddelelser fra a. Forældre 

b. Ledelse  

 

a. De segregeret midler er blevet drøftet mellem skolebestyrelsesformændene, 

skolelederne og administrationen (midler til elever der sendes ud af 

kommunen). Midlerne afhænger af forskellige parameter.  

b. Der er blevet ansat både en ny indskolingsleder pr 1/11 og en ny 

udskolingsleder pr 1/12. Begge ansættelser er sket på baggrund af enige 

ansættelsesudvalg.  

 

Møde med Bestyrelse, Hedelyparken: Der er nogle unge mennesker der har 

været kedelige i deres opførsel i Hedelyparken.   

 

 Budgetopfølgning pr. 30.09.24 Bilag 1  

- Pt et underskud på 197.875 kr 

- Vi håber at kunne hente underskuddet inden 31/12/24  

20 

min 

Budget 2025  

Gennemgang af 

budgetpunkter som påvirker 

skoleområdet direkte eller 

indirekte 

link til budget 2025: 

0050AA44A8E9240919212256 (greve.dk) 

kort om det vedtagne budget, konsekvenser, sammen om skolen og skolebestyrelsens 

rolle heri /DT 

Det er blevet besluttet at alle skolernes over og underskud er blevet 0 stillet.   

Hedelyskolen afleverede et overskud på ca. 500.000 kr.  

https://greve.dk/media/osbft55a/budgetforlig-2025-28.pdf


 

Evt:  

- Der er givet er strakspåbud på en anden skole i Greve, dette har udløst et krav fra arbejdstilsynet om et princip for elever med voldelig 

adfærd. Vi har lavet det på Hedelyskolen for to år siden, men skal ajourføres.    

Læs om  

- Elevernes ønske om mere fællesskab på skolen  

- Ansættelse at nye ledere  

- Hvordan vi arbejder med skoleudvikling på Hedelyskolen i forbindelse med skoleudviklingssamtalerne  

  PAUSE  

30 

min 

Tema 

Samarbejde skolebestyrelse 

fremover 

Bilag 2 Sammen om skolen læses 

 

En kort drøftelse af rollen, hvilken betydning har det nye samarbejdsgrundlag 

På skoleområdet understreges det, at man ønsker et øget samarbejde med 

skolebestyrelsen.  

Det betyder mere dialog, god forberedelse og fokus på skoleudviklingsplanen. Vi ønsker 

at drøfte det yderligere i skolebestyrelsen - hvordan det kan se ud på Hedely.  

 

30 

min 

Tema 

Skoleudvikling 

Bilag 3 DT gennemgår tankerne og kravene bag skoleudviklingssamtale 

Besluttet for 3 år siden – skal nu være mere fremadrettet end bagudrettet.  

Bygger på Trivselsrapporterne, test og prøver, overgangen til ungdomsuddannelser og 

fravær. 

Vi arbejder med faglighed, fællesskab, samarbejde mellem lærere og pædagoger, 

udeskole, børne og ungesyn.    

Dette arbejde understøttes af Center for Dagtilbud og Skoler.  

  


